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Protokół Nr 29/20
ze zdalnego posiedzenia Komisji Budżetowej

w dniu 14 października 2020 r.

Zdalne posiedzenie Komisji odbyło się przy pomocy wideokonferencji na platformie
Zoom oraz platformy radni.info, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji, radnego
Roberta Kosińskiego, w godzinach od 1620 do 1815.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności
oraz: Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Otwocku Paweł Grzybowski, radny Paweł
Ajdacki.

Porządek posiedzenia:
1. Rozpoczęcie posiedzenia.
2. Omówienie i  zaopiniowanie wniosków  do budżetu na rok 2021.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku posiedzenia.

Ad. 2
W dyskusji na temat wniosków do budżetu na rok 2021, sposobu ich składania

i procedowania wzięli udział Radna Jolanta Koczorowska, Przewodniczący Komisji, radna
Bogumiła Więckowska, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Otwocku Paweł
Grzybowski, Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach, radny Dariusz Grajda.

W wyniku dyskusji zdecydowano, aby na dzisiejszym posiedzeniu omówić
i zaopiniować wnioski radnych, natomiast wnioski zgłoszone przez włodarzy gmin z Powiatu
Otwockiego omówić i zaopiniować na kolejnym posiedzeniu, na które zostaną zaproszeni
przedstawicieli gmin.

Wnioski do projektu budżetu Powiatu na rok 2021 r.:

1) Przewodnicząca Radny Grażyna Kilbach zgłosiła poniższe wnioski:
1. Projekt Gminnego Parku Centrum  w Wiązownie dotyczący plenerowego czytania

utworu pt. „Moralność Pani Dulskiej” w ramach ogólnopolskiej akcji „Narodowe
Czytanie” (w załączeniu).

2. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej
na terenie Gminy Wiązowna (w załączeniu).

3. Poparcie wniosku do budżetu dot. przejść dla pieszych w drodze powiatowej
Nr 2709W w miejscowości Dziechciniec (w załączeniu).

4. Poparcie wniosku do budżetu dot. naprawy i udrożnienia odpływów wody pod
chodnikiem oraz przepustu pod droga powiatową Nr 2709W w Dziechcińcu
do zbiornika wodnego (w załączeniu).

5. Wykonanie przejść dla pieszych do przystanków w miejscowości Żanęcin.
Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu

budżetu Powiatu na rok 2021.
Głosowanie: „za”- 7 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.

Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

2) Radna Aneta Bartnicka zgłosiła poniższe wnioski:
1. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej
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na terenie Gminy Kołbiel (w załączeniu).
Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu

budżetu Powiatu na rok 2021.
Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.

Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

3) Radny Dariusz Grajda zgłosił poniższe wnioski:
1. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej

na terenie Gminy Celestynów (w załączeniu).
Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu

budżetu Powiatu na rok 2021.
Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.

Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

4) Radny Mirosław Pszonka zgłosił poniższe wnioski:
1. Wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ronda w Karczewie,

skrzyżowanie dróg Wiślanej i 801-kwota 150tys.zł
2. Dokończenie budowy chodnika w ulicy Częstochowskiej w Karczewie - 50tys.zł
3. Budowa chodników w ulicach Świderskiej i Wiślanej - 200tys.zł
4. Wykonanie dokumentacji technicznej budowy drogi od ulicy Narutowicza

w Otwocku do drogi wojewódzkiej 801(obwodnica dzielnicy przemysłowej
w Karczewie) - 150tys.zł

5. Wykonanie nakładki asfaltowej od świetlicy w Ostrówcu do drogi wojewódzkiej
801 - 200tys.zł

6. Wykonanie nakładki asfaltowej w Glinkach i Kępie Nadbrzeskie j- 250tys.zl
7. Budowa ciągu pieszo- rowerowego Karczew-Janów - 1mln800tys.

Na pytania Radnego Mirosława Pszonki odpowiedział Dyrektor Zarządu Dróg
Powiatowych w Otwocku Paweł Grzybowski.

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.
Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

5) Radny Krzysztof Olszewski zgłosił poniższe wnioski:
1. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej na terenie

Gminy Osieck (w załączeniu).
2. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej na terenie

Gminy Sobienie Jeziory (w załączeniu).
3. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej na terenie

Gminy Kołbiel (w załączeniu).
Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu

budżetu Powiatu na rok 2021.
Głosowanie: „za”- 7 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.

Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

6) Przewodniczący Komisji Robert Kosiński zgłosił poniższe wnioski:
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1. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej
(w załączeniu).

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.
Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

7) Przewodniczący Komisji Robert Kosiński zgłosił poniższy wniosek:
1. Poparcie wniosku Sołtysa wsi Radachówka o wsparcie remontu Zabytkowego

Kościoła pod wezwaniem Matki Bożej Częstochowskiej w Radachówce
(w załączeniu).

Wniosek poparł i omówił Radny Grzegorz Michalczyk.

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.
Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

8) Przewodniczący Komisji oczytał w imieniu Radnej Grażyny Olszewskiej wnioski,
które zgłosiła:
1. Poparcie wniosków do budżetu dot. infrastruktury drogowej powiatowej

na terenie Gminy Karczew (w załączeniu).
Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu

budżetu Powiatu na rok 2021.
Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.

Wnioski uzyskały pozytywną opinię Komisji.

9) Wniosek Mieszkańców Kępy Nadbrzeskiej dot. budowy chodnika przy drodze
powiatowej nr 2730W (w załączeniu).

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.
Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.

10) Wniosek Mieszkańców Kępy Nadbrzeskiej dot. budowy drogi powiatowej nr 2730W
(w załączeniu).

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.
Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.

11) Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej dot. dotacji
dla Komendy Powiatowe PSP w Otwocku na remont i modernizację budynku
strażnicy (w załączeniu).

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wnioski zgłoszone do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za”- 8 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.
Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.
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Ad.3

Głos zabrali radny Dariusz Grajda, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Otwocku
Paweł Grzybowski, radna Jolanta Koczorowska, radna Grażyna Kilbach, Przewodniczący
Komisji, radna Bogumiła Więckowska, radna Aneta Bartnicka.

1) Przewodnicząca Radny Grażyna Kilbach zgłosiła wniosek o przygotowanie projektu
podziału i zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym im. Juliusza
Słowackiego w Otwocku.

W dyskusji udział wzięli Radna Aneta Bartnicka, Radna Jolanta Koczorowska,
Przewodniczący Komisji Robert Kosiński.

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wniosek zgłoszony do projektu
budżetu Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: jednomyślnie „za” w obecności 8 członków Komisji.
Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.

Ad.4
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 1815 Przewodniczący Komisji

zakończył posiedzenie Komisji.

Sporządziła:

Mariola Biedrzycka

Przewodniczył:

Robert Kosiński


